

Protokoll fra styremøte Verdal og omegn rideklubb

Tid: Tirsdag 12. november 2024 kl. 19.00 – 21.00

Sted: Klubbens lokaler, Sandslia

Til stede: Maria Skjerve Kolstad, Torunn Lersveen, Lars Daniel Hjelde, Rebekka Haga, Laura Bakkan Voll, Randi Nesseemo, Matilde Aarset Grønn

Sakliste:

24/30: Godkjenning av innkalling og sakliste
Ingen merknader.

Vedtak: Godkjent

24/31: Godkjenning av protokoller fra møter avholdt etter 29.april
Ingen merknader

Vedtak: Godkjent

24/32: Utleie av lagerbygg
Redegjørelse av leder for ting som har skjedd siden siste møte. Spillemiddelordningen tilsier at vi ikke kan leie ut lokalene og ta betaling for det. Det blir da ikke aktuelt for vår del å gå inn for dette. Styret må i dialog med leier av andre halvdel av bygget om en tilfredsstillende løsning. Lars Daniel tar seg av saken.

Vedtak: Styret avviser enstemmig å leie ut lagerbygget mot betaling.

24/33: Etter årsmøtet – fortsatt noe som mangler vedr. valg
Presseansvarlig: Forslag om å sette den inn i organisasjonsplanen og overlate til valgkomiteen fram mot neste årsmøte.

Valgkomiteen må suppleres med to personer, forslag: Birgitte Dillan, Monica Fjørstad, Katarina Falstad,

Monica Fjørstad i tillegg med Birgitte Dillan som vara

Saker utover valg:

Forslag om å endre organisasjonsplanen fram mot neste årsmøte ved å redusere og endre på en del utvalg, da det legger beslag på veldig mange personer. Maria starter arbeidet med dette.

Vedr. retningslinjer for kostnader med dommere – her har Rebekka startet med et godt og referert utkast, er ikke ferdig enda. Diskusjon om mulige alternativ, samt forbundets retningslinjer utarbeidet for dette.

Vedr. skriftlig avtale for hvert år ved samarbeid om stevnearrangement (eks. Midt-Norsk lyngshest/nordlandshest): Forespørsel om nytt arrangement i 2025, ev. i kombinasjon med Trøndersk mottatt allerede.

Siste arrangement er ikke oppgjort enda, og det må skje før ev. ny avtale skrives.

Klubben utarbeider et forslag til skriftlig avtale som må godkjennes og signeres før neste års arrangement. Matilde utarbeider oppsett. Diskusjon om fordeling, bruk av ressurser, priser m.m. 2

Forslag om egentrening av ryttere med instruktør for klubbens medlemmer: Dette tas opp ved en senere anledning.

Vedtak: Tatt til etterretning

24/34: Statusoppdateringer fra utvalgene

Stevneutvalget:

Det er sendt inn forslag til terminliste, L/D-stevne dressur 23.-25. mai, Landsmesterskap individuelt dressur 22. – 24. august -25 er allerede tildelt. Mye teknisk personell er tildelt fra sentralt. Mye logistikk og infrastruktur må på plass. Ut over disse er det søkt om flere stevner utover året, både i sprang og dressur.

To stevner ikke avsluttet enda grunnet manglende betaling. Dette ordnes opp etter hvert.

Skal søke om teknisk personell-støtte for avholdte stevner. Ellers berger vi med det vi har til klubbcup, men må ha sponsorhjelp til de

andre stevnene utover året. Ha varetelling på premier før nyttår. Ser foreløpig bra ut, men må ta avgjørelse på innkjøp ved et senere tidspunkt. Matilde, Torunn og Rebekka tar varetelling.

Forslag om å melde inn forslag til idrettsrådet om mulighet for arkiv for idrettslag og klubber – Randi følger opp.

Arenautvalget:
Intet å melde.

Kioskutvalget:
Det er mus innvendig i lokalene våre som vi må bli kvitt. Tidligere tiltak mot dette fungerer ikke lenger. Det må ryddes og tømmes i teknisk rom og vaskerom i kjelleren. Følges opp fortløpende av de som er på området hver dag.

Klubblederkonferanse til helga – ingen har anledning til å dra fra oss.

Randi påmeldt webinar om politiattest 21. november

Mottatt mail fra idrettsrådet v/Paul Elvebø som Maria og Lars D. skal ta seg av.

Økonomi: Økonomien er helt ok. Ønske om noen kan følge med på om det er noe vi kan søke midler fra.

Vedtak: Tatt til etterretning

24/35: Eventuelt

Neste møte: Avventer med nytt møte til over nyttår.

Kalender 2025: Randi lager hvis noen har gode bilder.

Vedtak: Tatt til etterretning

Verdal, 12.11.2024
Randi Nesseemo, sekretær